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Fråga - Backa från beslutet att inte tillhandahålla solkräm
på förskolor

I slutet av maj fick många föräldrar i Gävle kommun ett mejl från förskolorna där det
stod att de ska skicka med sina barn egen solkräm. Förut tillhandahöll de
kommunala skolorna solkräm, vilket nu ska upphöra.

Förskolor är en plats där barn spenderar mycket tid utomhus, särskilt under varma
och soliga dagar. Självklart ska vi se till att skydda barnen från solens skadliga
strålar och minska risken för hudskador och solbränna. Solkräm är ett effektivt skydd
mot solen och det rekommenderas starkt av hälsoexperter att använda solkräm med
en tillräckligt hög skyddsfaktor när man vistas utomhus. Trots detta väljer Gävle
kommun att spara in på just solkräm till våra yngsta barn.

Tyvärr kan kostnaden för solkräm vara en börda för vissa familjer, särskilt för dem
med låga inkomster eller flera barn. Även föräldrars kunskapsnivå i frågan blir
avgörande. Detta kan leda till att barn inte får den adekvata skyddsnivå de behöver
när de är på förskolan. Eller ska bara vissa barn få avgiftsfri solkräm medan andra
får ta med sin egen?

Därutöver kommer arbetsmiljön på förskolorna troligtvis att försämras. Att
personalen förväntas hålla koll på och använda en unik solkräm för varje barn
kommer att vara rörigt och ohållbart. Trettio olika flaskor till trettio olika barn – det
kommer inte att fungera.

Denna ekonomiska småsinthet, att spara på våra yngsta barn och deras pedagogers
arbetsmiljö, är oacceptabel.

Med anledning av ovanstående frågar jag utbildningsnämndens ordförande
Daniel Olsson (S) följande:

● Kommer Gävle kommun backa från beslutet att inte tillhandahålla solkräm på
förskolorna?

Margaretha Larsson (M)


